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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
آرمان ملی: در چارچوب رقابت های هفته هشتم لیگ 
برتر فوتبال، تیم های نساجی مازندران و سپاهان در ورزشگاه 
شهید وطنی قائم شهر به مصاف یکدیگر رفتند که این دیدار 
با تساوی یک بر یک به پایان رسید. سپاهان که در دومین 
بازی لیگ برتر خود در خارج از اصفهان به میدان می رفت در 
نیمه نخست روی پاس های قطری رضاییان برای آریا یوسفی 
در سمت چپ خط حمله برنامه ریزی داشت و در حالی که 
روی این تاکتیک دو سه بار در نیمه نخست ایجاد موقعیت 
کرد، اما نتوانست دروازه نساجی را باز کند. سپاهان در نیمه 
دوم برای برد بازی را آغاز کرد و مشخص بود با تفکرات 
هجومی تری نیمه دوم بازی را آغاز کرده بود، همین مساله 
باعث شده بود سپاهان با فاصله بیشتری نسبت به دروازه 
خودی بازی کند که نساجی از همین اتفاق در ابتدای نیمه 
دوم استفاده کرد و روی یک ضد حمله سریع و یک ارسال 
از سمت چپ به گل رسید. سپاهآنکه پس از این گل به نظر 
عصبی شده بود پس از گذشت دقایقی با آرامش بیشتر بر 
بازی مسلط شد و روی یک کرنر با ضربه سر دانشگر به گل 
تساوی رسید. در نهایت این دیدار پر برخورد و سریع با نتیجه 
تساوی به پایان رسید تا سپاهان برای اولین بار در این فصل 
متوقف شود و روند هشت پیروزی متوالی در لیگ برتر که از 

فصل پیش آغاز شده بود متوقف شد. 

بیــن المــلل 
 مانوئل نویر اعتراف کرد که در شرایط کنونی مارک آندره 
تراشتگن سنگربان نخست تیم ملی فوتبال آلمان است. 
به گزارش اسکای اسپورت ۱، مانوئل نویر بعد از ۱۰ ماه به 
میادین بازگشت. او به خاطر شکستگی از ناحیه پا بازی های 
زیادی را از دست داد و البته بایرن مونیخ هم در این مدت 
سرمربی خود را برکنار کرد و ناگلزمان جای خود را به توماس 
توخل داد. نویر بعد از مدت ها در ترکیب بایرن مونیخ به میدان 
رفت. او در دیدار برابر دارمشتات که با پیروزی هشت بر صفر 
بایرنی ها به پایان رسید در ترکیب اصلی به میدان رفت و 
توانست دروازه اش را بسته نگه دارد. نویر بعد از بازی اعتراف 
کرد که جایگاهش را در ترکیب اصلی ژرمن ها از دست داده 
و تراشتگن سنگربان نخست مانشافت است. او گفت: ما 
دروازه بان های بزرگی داریم و همه ما به دنبال حضور در 
یورو ۲۰۲۴ هستیم. تراشتگن سنگربان نخست است و در 
این مدت توانست جایگزین خوبی برای من باشد. او درباره 
ناگلزمان، سرمربی جدید تیم ملی فوتبال آلمان، هم گفت: او 
قبل از بازی امروز برابر دارمشتات با من تماس گرفت و برایم 
آرزوی موفقیت کرد. این تماس 
او من را بسیار خوشحال 
کرد. نویر با ۳۷ سال 
سن قصد خداحافظی 
را  ملی  بازی های  از 
ندارد و می خواهد در 
رقابت های یورو ۲۰۲۴ به 
میزبانی آلمان هم به 

میدان برود.  

سرمربی تیم ملی بوکس 
 استعفا داد؟

ایسنا: پس از نتایج ضعیف تیم ملی بوکس 
ایران در بازی های آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو، 
انتقادهایی نسبت به عملکرد فدراسیون به دلیل 
انتخاب حسین نهرودی به عنوان سرمربی تیم 
ملی مطرح شد که اکنون شنیده می شود این 
سرمربی کهنه کار از سمت خود استعفا داده است. 
در زمان سرپرستی روح ا... حسینی )رئیس فعلی 
فدراسیون( در فدراسیون بوکس بود که با تشکیل 
جلسه کمیته فنی، علیرضا استکی از سرمربیگری 
تیم ملی برکنار و حسینقلی نهرودی به عنوان 
سرمربی انتخاب شد؛ اتفاقی که در همان زمان 
نیز منتقدان زیادی را به دلیل سن بالای نهرودی 
در پی داشت.  تیم ملی بوکس ایران در رقابت های 
قهرمانی جهانی که امسال برگزار شد، نتوانست 
زیر نظر نهرودی عملکرد قابل قبولی داشته باشد 
و پس از آن هم در رقابت های بازی های آسیایی 

نتیجه خوبی نگرفت.

 منهای فوتبال

رئال مصدومیت شدید شوامنی 
را تایید کرد

باشگاه رئال مادرید در بیانیه ای از آسیب 
دیدگی هافبک فرانسوی این تیم خبر داد. به 
گزارش اسپورت، رئال مادرید در حساس ترین 
بازی هفته یازدهم رقابت های لالیگا به مصاف 
بارسلونا رفت. رئال در این بازی حساس خارج از 
خانه توانست با نتیجه ۲ بر یک به پیروزی دست 
پیدا کند. این بازی یک خبر تلخ برای رئالی ها 
داشت و آن آسیب دیدگی اورلین شوامنی 
است. باشگاە رئال مادرید اعلام کرد که شوامنی 
از ناحیه متاتارس پای چپ دچار شکستگی 
شده است. هر چند باشگاه رئال مادرید زمان 
دوری این بازیکن از میادین را اعلام نکرد اما 
به احتمال خیلی زیاد او تا دو ماه نتواند تیم را 

همراهی کند. 

 ویــژه

برتری سرخ پوشان 

پرسپولیس مقابل حریف خود در لیگ قهرمانان آسیا به 
برتری رسید. تیم استقلال تاجیکستان تیمی فیزیکی بود که 
سعی داشت با جنگ های بدنی و دوندگی زیاد و گرفتن خطا 
و استفاده از ضربات ایستگاهی شرایط را برای پرسپولیس 
سخت کند که در این راه هم در ده، پانزده دقیقه اول موفق 
عمل کردند اما بعد از سپری شدن این دقایق پرسپولیس 
به چیزی که می خواست دست یافت و با گرفتن توپ و 
میدان، تیم مهمان را عقب زد و کم کم بازی خودش را به تیم 
تاجیکستانی دیکته کرد؛ تیمی که چغر بود و واقعاً بازی با این 
تیم طبق تصوری که وجود داشت کار راحتی نبود چون این 
تیم چند بازیکن خارجی را هم به تیمش اضافه کرده بود که 
آنها را به تیم بهتری تبدیل کرده بود. در این بین سروش باز 
هم در قلب خط میانی درخشید و بازیکنان به دلیل همکاری 
خیلی خوبی که با او داشتند موجب شدند قلب خط میانی در 
دست طراح پرسپولیس قرار بگیرد و پرسپولیس بازی را در 
اختیار بگیرد. بیرانوند موفق شد در این دیدار پنالتی حریف را 
مهار کند. بالاخره علی بیرانوند بعد از درخشش در تیم ملی و 
پرسپولیس در عمل سال هاست که به بهترین دروازه بان ایران 
و آسیا تبدیل شده است از این رو زمانی هم که پنالتی گرفته 
شد باز هم یکجورهایی ته دل همه هواداران پرسپولیس خوش 
بود که سنگربانی درون دروازه پرسپولیس وجود دارد که قادر 
است بزرگی کند و پنالتی را مهار سازد و در عمل هم دیدید 
که همین گونه شد و علی در عمل بزرگی خودش را نشان 
داد و تیمش را در بازی نگه داشت البته جدا از بیرانوند، تک 
تک بازیکنان پرسپولیس خیلی خوب بازی کردند و موجب 
شدند تیم در فاز دفاعی عالی ظاهر شده و بعد با خیال راحت 
در کارهای هجومی شرکت کرده و دو گل بزند و البته چند 
گل را هم با بدشانسی از دست بدهد. سعید صادقی بازیکن 
خیلی خوبی است و توانایی بالایی در پست هافبک و بازی در 
پست وینگر دارد و نشان داد که بی جهت نیست یحیی به این 
بازیکن اعتقاد خاصی دارد؛ بازیکنی که گل دقیقه ۴۴ او در 
واقع فشار را از پرسپولیس برداشت و موجب شد پرسپولیس با 
بار روانی کمتر برای پیروزی و برد پرنگ تر در نیمه دوم بجنگد 
که خوشبختانه هم به این مهم رسید. محمد عمری عالی دوید 
و واقعاً خط دفاعی تیم تاجیکستانی را با تکنیک نابش اذیت 
کرد و کاری که یحیی از او خواسته بود را به نحو احسن انجام 
داد. شهاب هم یکی دو فرصت خوب پیدا کرد که با بدشانسی 
از دست داد، اما عملکرد خودش را در روزی که گل هم نزد با 

یک پاس گل به صادقی تکمیل کرد. 

فوتبال  داور سابق  سعید مظفری زاده  
کشورمان و مدیر فعلی تیم تراکتور در خصوص 
نتایج این تیم در لیگ برتر و شرایط پرشورها 

صحبت کرد. 
 در خصوص دلخوری هواداران تراکتور 
از دو شکست متوالی تیم شان برابر شمس 
قزوین و ذوب آهن اصفهان چه نظری 

دارید؟
 وقتی تیم نتیجه نگیرد هواداری که قلبش با 
تیم است از شکست تیمش ناراحت می شود. ما 
هم بابت اینکه هواداران شاد نیستند و تلاش و 
زحمتی که در طول هفته کشیدیم به کسب 
نتیجه منجر نشده است ناراحتیم. بچه ها در دو 
بازی اخیر با تمام توان تلاش کردند و روی دروازه 
حریفان ایجاد موقعیت کردند، اما موقعیت های 
آن ها تبدیل به گل نشد. با توجه به پتانسیل 
موجود در تیم مان در هفته های آینده امتیازات 

از دست رفته جبران خواهد شد.
 پاکو خمز سرمربی تیم تراکتور پس 
از شکست برابر ذوب آهن تیمش را ترسو 

خواند!
هر کسی نظر خود را دارد و مسئولیت فنی 
تیم با پاکو خمز است. او ارزیابی خود را داشته و 
شکی نیست همه سعی خود را می کند تا تیمش 
نتیجه بگیرد. با این وجود از نظر من بچه ها با 
تمام توان به دنبال آن هستند تا بهترین نتیجه را 
کسب کنند. در فوتبال اتفاقاتی می افتد که تیمی 
نمی تواند به نتیجه برسد. تک تک عزیزانی که 
در تیم هستند مورد حمایت باشگاه و مجموعه 

هستند و با نهایت تلاش پیش خواهیم رفت.
   پس از دو باخت اخیر، اخباری بر 
اختلاف در تیم تراکتور و ناراحتی بازیکنان 
از سخت گیری پاکو خمز مطرح شده است!

وقتی یک تیم بزرگ نتیجه نگیرد حرف دور 
و برش زیاد می شود ولی بازیکنان و کادرفنی 
تیم تراکتور حرفه ای هستند و وظایف خود 
را به خوبی می دانند. اگر یک وقت مسئله ای 
وجود داشته باشد قطعاً مدیریت تیم به آن ورود 
می کند. من هم چنین اخبار زردی را شنیده ام 
اما اصلا صحت ندارد. هر کسی در تیم و باشگاه 
باید در چارچوب وظایفی که دارد پیش برود. 
نمی دانم از کجا، با چه استدلالی و با چه هدفی 
اخبار غیرواقعی در مورد تراکتور مطرح می شود 
اما بازیکنان و اعضای تیم به مسئولیت های 
خود آگاه هستند. تراکتور جزء با کلاس ترین، 
منظم ترین و حرفه ای ترین تیم های ایران است.

بحث  خصوص  در  می شود  گفته   
قراردادها،  احتمال کسر امتیاز از تراکتور 

نیز  وجود دارد!
این مورد هم حقیقت ندارد و جزء حرف و 
حدیث هایی است که مطرح و علیه تیم ما زده 
می شود. دوستان منافع خودشان را در نظر 
می گیرند، ولی ما شفاف کار کردیم و از بررسی 
قرارداد ها و اسناد موجود در باشگاه استقبال 
می کنیم. می توانند به مراجع مربوطه مراجعه 
کنند و ما هم آماده پاسخگویی هستیم. قطعاً 
مطابق دستورالعمل ها کار کردیم و تمام استاد 
باشگاه قابل بررسی است. هیچ مشکلی برای 
بررسی و تفحص وجود ندارد، چون کاملا صریح 

و قانونی عمل کرده ایم.  

علی باغمیشه 
کارشناس فوتبال 

مظفری زاده: 
تراکتور در بحث 
قراردادها شفاف 
عمل کرده است 

تیم تراکتور در حالی روز شنبه 
گذشته بازی دوستانه مقابل 
امیدهای خود را با پیروزی 
پشت سر گذاشت که تیم 
تحت هدایت پاکو خمس، 
حتی با نفرات ذخیره هم در 
زمره تیم های پرستاره قرار 

دارد.

محسن آذرباد مرد شماره 23 
نارنجی پوشان لیگ برتر در 
جریان برد یک بر صفر تیمش 
مقابل پیکان پاس زیبایی 
را به لوسیانو پریرا داد تا این 
مهاجم برزیلی باتجربه تک 
گل پیروزی بخش تیمش را 

وارد دروازه حریف کند.

صفحه رسمی توییتر رئال 
مادرید پس از پیروزی برابر 
بارسا با انتشار تصویری از 
جود بلینگام، به بارسلونا 
طعنه زد. صفحه توییتر رئال 
تصویر بلینگام را منتشر کرد 
و نوشت: »بیتلز همیشه گروه 

محبوبم بود.«

ت
شــ

س نو
عک

        طعنه   تیم ذخیره ها پاس گل

نوری: صحبت های نکونام بحق بود، استقلال فقط با تیم حریف طرف نیست

آزمون: ما زنان امنیت خوبی برای فوتبال بازی کردن داریم 

پیشکسوت استقلال گفت: صحبت های 
سرمربی تیم به حق بود و استقلال وقتی 
بازی می کند فقط با تیم حریف طرف نیست. 
محمدنوری در گفت وگو با فارس، در مورد 
حکم محرومیت موقت سرمربی استقلال به 
دلیل صحبت هایی که در کنفرانس خبری 
پس از دیدار با آلومینیوم اراک انجام داد، 
اظهار داشت: وقتی ناداوری ها زیاد است 
و حق تیم را می خورند، سرمربی باید چکار 
کند؟ چندین سال است اشتباهات داوری 

گریبانگیر استقلال می شود که همه هواداران، 
بازیکنان و مربیان را جان به لب کرده است. 
وی افزود: نکونام در کنفرانس خبری به حق 
صحبت کرد. خداراشکر آن یک گل را زدیم 
وگرنه مشکلات زیادی به وجود می آمد. 
داور صحنه های 5۰-5۰ را هم به نفع تیم 
حریف سوت زد. نمی دانم کمیته داوران چرا 
چنین داورانی را انتخاب می کند. نمی دانم چرا 
سوت ها بر علیه استقلال است. این تیم جان 
گرفته، هوادارانش بابت این بازی ها و امتیازاتی 

که گرفته خوشحال هستند. نکونام هم زحمت 
زیادی می کشد. آماری که او دارد، کمتر مربی 
با استقلال داشته است. نوری گفت: کمیته 
انضباطی باید حق را به حقدار بدهد نه اینکه 
حقی از تیمی را ضایع کند. فدراسیون باید 
جوابگوی اعتراض هواداران استقلال باشد. 
چرا انقدر حق استقلال خورده می شود؟ چرا 
داوری ها تا این حد ضعیف است؟ این رای علیه 
استقلال و مردود است. بابت این شرایطی 
که برای استقلال به وجود می آوردند، فقط 

می توان تاسف خورد. پیشکسوت استقلال 
تصریح کرد: استقلال وقتی بازی می کند فقط 
با تیم حریف طرف نیست. به نظر می رسد با 
کمیته داوران، انضباطی و... هم طرف است. 
این تیم باید با چند جبهه بجنگد؟ ان شاا... 
مدیریت باشگاه به این مساله اعتراض کتبی 
خودش را اعلام کند. واقعا صبرمان لبریز شده 
است. چندین سال است که حق استقلال 
خورده می شود. این رای را هیچ کس قبول 
ندارد و از نظر هواداران استقلال مردود است. 

از شرایط مساعد  ایران  مریم آزمون مربی تیم زنان 
فوتبالیست های زن در ایران سخن گفت و تاکید کرد این تیم با 

شجاعت برابر استرالیا بازی کرد. 
 کباب! 

به گزارش سایت brisbanetimes، بسیاری از بازیکنان 
تیم زنان استرالیا زمانی که بازیکنان ایرانی  شروع به صرف شام 
کردند، به خواب عمیقی فرو رفته بودند. تمرین ساعت ۸:۳۰ شب 
تمام شد و بعد از ساعت ۱5: ۱۰ بوفه همچنان باز بود. مریم آزمون 
مربی ایران نمی تواند متوجه شود که چرا در شهر پرت مغازه ها 
زود بسته می شوند. برخی از خیابان های شهر زادگاهش رشت، در 
کنار دریای خزر، تمام شب باز هستند. او می گوید: »بیرون کباب 
می خوریم. کباب دوست دارید؟ هیچ کس اینجا نیست. زمان 
خواب او ۱.۳۰ صبح است. شاید چهارشنبه و جمعه، تمام شب 
بیدار باشند. به او می گویم که ساعت خواب من ۱۰ شب است. او 
اشاره می کند که ۹ دقیقه دیگر مانده تا ۱۰ شب و با صدای بلند 

امیدوار است که من بالش همراهم آورده باشم. 
 لیگ داخلی 

مریم آزمون در مورد لیگ داخلی زنان در ایران و تلاش برای 
جست وجوی دختران با استعداد صحبت کرد. پس از اینکه تیم 

رده ۶۳ او برابر استرالیا تیم یازدهم جهان تنها دو گل دریافت 
کرد، او درخواست سلفی با تونی گوستاوسون مربی تیم و سام 
کر کرد. او پنجشنبه شب و پس از شکست -۲ ۰ تیم ملی فوتبال 
زنان ایران مقابل استرالیا در مقدماتی انتخابی المپیک گفت: اگر 
بخواهم با شما صادق باشم، ما این بازیکنان را فقط در تلویزیون 
دیده ایم و می دانیم که آنها بسیار قوی هستند. زمانی که ما 
می خواستیم به بهترین بازیکنان زن فوتبال برای سایت فیفا رای 
دهیم، من به سام کر رای دادم. من واقعاً او را دوست دارم اما به 
بازیکنانم گفتم که این افتخار شماست که مقابل آنها بازی کنید. 
لطفا از آنها نترسید و تمام تلاش خود را بکنید. بازیکنان من از آنها 
نترسیدند. بازیکنانم با شجاعت بازی کردند، چون ما نماینده ۸۰ 
میلیون نفر در ایران هستیم و نیمی از آنها باید زن باشند و برای 
ما دعا می کنند. به همین دلیل فکر می کنم بازیکنانم برای بازی 

مقابل استرالیا شجاع بودند. 
 تیم ملی 

تشکیلات ملی فوتبال بانوان ایران پس از انقلاب از سال ۲۰۰5 
فعال شده است. کتایون خسرویار ایرانی- آمریکایی برای اولین 
بار در تعطیلات خانوادگی به ایران سفر کرد و در نهایت به تهران 
رفت و کاپیتان تیم ملی شد. اولین قدم زمانی برداشته شد که 

اردن از ایران دعوت کرد تا تیمی را برای شرکت در مسابقات 
قهرمانی فوتبال زنان غرب آسیا در سال ۲۰۰5 بفرستد. در 
دومین دوره حضور ایراندوست بود که ایران به جام ملت های 
آسیا ۲۰۲۲ هند راه یافت که در اولین بازی برابر هند به تساوی 
رسید و سپس مقابل چین و تایوان شکست خورد. با این حال، 
این یک لحظه تاریخی بود و او نه تنها به عنوان یک مربی با 
هوش تاکتیکی، بلکه به عنوان فردی برای تغییر فرهنگ فوتبال 
زنان در داخل ایران مورد ستایش قرار گرفت. قبل از کنفرانس 
مطبوعاتی پیش از مسابقات این هفته، به خبرنگاران اطلاع داده 
شد که به هرگونه سوال سیاسی جواب داده نخواهد شد. آزمون 
در پاسخ به این سوال که از درک دنیا از کشورش، خوب یا بد، چه 
احساسی دارد، گفت: شاید از بیرون، چیز دیگری ببینید. وقتی 
ما را می بینید، اینجا هستیم و فوتبال بازی می کنیم. ما زنان در 
ایران این فرصت را داریم که فوتبال بازی کنیم که ممکن است 
در برخی کشورها این فرصت وجود نداشته باشد. فکر می کنم 
وقتی از بیرون می بینید و اخبار را می شنوید اینطور نیست. ما 
فقط به فوتبال و وضعیت زنان فکر می کنیم. بازیکنان فوتبال 
خیلی خوب هستند و ما امنیت خوبی برای بازی داریم و درگیر 

چیزهای دیگر نیستیم. 

پس از ابطال انتخابات و عدم به رسمیت شناختن رئیس جدید از سوی فدراسیون جهانی پس از ابطال انتخابات و عدم به رسمیت شناختن رئیس جدید از سوی فدراسیون جهانی 

حاشیه جدید فدراسیون ژیمناستیک حاشیه جدید فدراسیون ژیمناستیک 
 آرمان ملی: پس از ابطال انتخابات از سوی دیوان عدالت 
اداری و عدم به رسمیت شناختن رئیس جدید این فدراسیون از 
سوی فدراسیون جهانی به نظر می رسد حاشیه های ژیمناستیک 

ایران تمامی ندارد. 
 مجمع فدراسیون 

مجمع انتخاباتی فدراسیون ژیمناستیک در حالی اواخر اسفند 
ماه سال گذشته برگزار شد که دقایقی قبل از شروع این مجمع 
گزینه های ریاست این فدراسیون مشخص شدند. بر این اساس 
اعلام شد صلاحیت زهرا اینچه درگاهی رئیس سابق فدراسیون 
و یکی از گزینه های اصلی ریاست تایید نشده است. اینچه 
درگاهی که در جلسه حضور داشت، پس از این اتفاق نسبت به 
عدم تایید صلاحیتش معترض شد و همراه با بیش از ۲۰ نفر از 
اعضا، مجمع را ترک کرد. این در حالی بود که مجمع با ریاست 
محمد پولادگر معاون وزیر ورزش به کار خود ادامه داد و در 
نهایت عابد حقدادی به عنوان رئیس جدید فدراسیون انتخاب 
شد. در مجمع فدراسیون ژیمناستیک، ناظر فدراسیون جهانی 
هم حضور داشت که به گفته اینچه درگاهی در نهایت حاضر به 

امضای صورتجلسه انتخابات نشد. 
 صحبت های اینچه درگاهی 

اینچه درگاهی با اشاره به جزئیات مجمع ژیمناستیک که 
در بخشی از آن خبرنگاران اجازه ورود به آن را پیدا نکردند و 
پشت در ماندند، گفت: در مجمع اعلام کردند انتخابات طبق 
اساسنامه وزارت ورزش برگزار می شود اما مترجم برای ناظر 
فدراسیون جهانی چیز دیگری را ترجمه کرد و گفت انتخابات 
طبق اساسنامه فدراسیون ژیمناستیک برگزار می شود. نسبت 
به این موضوع معترض شدم و با زبان انگلیسی گفتم که مترجم 
امانتداری را رعایت نمی کند. پولادگر گفت انگلیسی صحبت 
نکنم چون این کارم توهین به مجمع است. من هم گفتم 
اعتمادی به مترجم شما نیست. اینچه درگاهی در خصوص 
اینکه گفته می شود مجمع فدراسیون ژیمناستیک به حد نصاب 
نرسیده و برگزاری انتخابات قانونی نیست، تاکید کرد: طبق ماده 
۱۸. ۱ اساسنامه فدراسیون و ماده ۱5. ۱ اساسنامه وزارت ورزش، 
حضور دو سوم اعضای مجمع در زمان رای گیری لازم است. قبل 
از شروع انتخابات، ۲۳ نفر از مجمع بیرون آمدیم و نامه هایش 

موجود است. در مجموع اعضای مجمع ۴۸ نفر بودند. مجمع از 
رسمیت خارج شد اما ادامه دادند. انتخابات باید لغو می شد و الان 
هم باطل است. وی با بیان اینکه به نشانه اعتراض نسبت به عدم 
تایید صلاحیتش مجمع را ترک کرده است، در پاسخ به این سوال 
که آیا پرونده باز قضائی و مالی دارد؟ اظهار کرد: خیر؛ پرونده مالی 
باز ندارم. حکم تبرئه من موجود است. پرونده تشکیل شد اما در 
دادسرا تبرئه شدم. پرونده باز ندارم. یک پرونده تبرئه شده دارم و 
جلوی حضورم در انتخابات گرفته شد. حتی گفتند من اختلاس 
گر هستم ولی خوشحالم که ثابت شد یک خدمت گزارم. وی که 
با برنامه »ورزشگاه« گفت وگو می کرد، به واکنش ناظر فدراسیون 
جهانی به این انتخابات هم پرداخت و یادآور شد: پس از مجمع 
ناظر فدراسیون جهانی از من خواست به هتل محل اقامتش بروم 
و در لابی منتظر بمانم. او به اتاقش رفت و اساسنامه انگلیسی را 
آورد. ناظر گفت سرم درد گرفته است چون در اساسنامه انگلیسی 
قانون یک سوم و دو سوم برای برگزاری رسمی مجمع ذکر شده 
در حالی که در جلسه به من گفتند قانون نصف به علاوه یک است. 
گزینه رد صلاحیت شده انتخابات فدراسیون ژیمناستیک در 
پاسخ به این سوال که آیا بهتر نیست به خاطر نفع کشور اقدامی 
برای تعلیق این فدراسیون صورت نگیرد؟ گفت: نفع کشور در 
حضور متخصصان است. من قهرمان ژیمناستیک هستم. با 
احترام به آقای حقدادی؛ او هنوز حتی اسم همه شاخه های رشته 
ژیمناستیک را نمی داند. من ۲۲ ماه کوتاه آمدم و الان هم مشکلی 
ندارم. ناظر فدراسیون جهانی، گزارش خودش را می دهد. چه 
بپذیرم چه نپذیرم. هر کاری برای جلوگیری از تعلیق لازم بوده 
است را انجام داده ام. ناظر فدراسیون جهانی به من گفت برگه ای 

را امضا نخواهم کرد؛ متاسفم و گزارشم را می دهم. 
 ابطال انتخابات 

پس از این انتخابات، زهرا اینچه درگاهی رئیس پیشین 
فدراسیون به همراه علی ایلاقی حسینی و هادی خناری به 
دادگاه شکایت کردند و در نهایت شعبه ۳5 دیوان عدالت اداری 
رأی به ابطال انتخابات داد. از سوی دیگر فدراسیون جهانی 
ژیمناستیک با چندین مکاتبه گوناگون و حتی تهدید به تعلیق 
اعلام کرد که رئیس جدید را به رسمیت نمی شناسد و باید 
انتخابات دوباره برگزار شود. ۲۹ مهر ماه مناف هاشمی دبیرکل 

کمیته ملی المپیک در واکنش به ابطال انتخابات فدراسیون 
ژیمناستیک گفت: انتخابات فدراسیون ژیمناستیک در حال 
ابطال شدن است، مشکلاتی به وجود آمده و مسئولان این 
فدراسیون باید جوابگو باشند. جوانان ما می توانستند مدال های 
بهتری بگیرند اما به خاطر مشکلاتی که وجود داشته برخی 
فرصت ها را از دست دادند. الان یک سال است که کمیته ملی 
المپیک در حال رایزنی با فدراسیون است تا با کمک وزارت 
ورزش این مشکلات را حل کنیم اما کسی جلو نمی آید. بازرسی 
کل کشور انتخابات فدراسیون را بررسی کرده و نامه رسمی داده 
که انتخابات این فدراسیون زیر سوال است و باید سریعاً موضوع 
را حل کنید. اگر این مشکل حل نشود ورزشکاران این رشته 
نمی توانند در مسابقات شرکت کنند. وی که با رادیو صحبت 
می کرد، گفت: کمیته ملی المپیک در موضع انتخابات فدراسیون 
ژیمناستیک دخیل است و عملکرد خوبی هم داشته است. 
براساس نامه بازرسی کل کشور چرا موضوع انتخابات فدراسیون 
حل و فصل نمی شود؟! ورزشکاران ژیمناستیک برای اولین بار در 
بازی های آسیایی تاریخ سازی کردند، اما اگر مشکلات حل نشود 

آن ها فرصت حضور در مسابقات را از دست می دهند. 
 شکایت جدید 

عابد حقدادی با حضور در مجتمع قضائی شهید صدر)ره( 
شکایت خود را علیه زهرا اینچه درگاهی رئیس سابق فدراسیون 
ژیمناستیک ثبت کرد. زهرا اینچه درگاهی در خصوص حضورش 
در دادگاه صدر گفت: عابد حقدادی در روزهای باقیمانده تا 
خروجش از فدراسیون ژیمناستیک با بی اهمیتی نسبت به 
مسائل رشته ژیمناستیک برنامه های لازم برای پیشرفت این 
ورزش، با پول بیت المال فدراسیون با هدف تخریب به شکایت از 
من دست زده است. رئیس سابق فدراسیون ژیمناستیک افزود: 
این شکایت به سهولت قابل دفاع است و هیچ محلی از اعراب 
ندارد. تنها وقت و انرژی از من می گیرد اما بعد از آنکه پرونده 
مختومه شد اعاده حیثیت خواهم کرد و قطعاً حقدادی را به 
پای میز محاکمه خواهم کشاند تا در برابر قانون پاسخگو باشد. 
امضاهای دوگانه، استفاده از افراد غیرمجاز در فدراسیون و دیگر 
تخلف های صورت گرفته قابلیت پیگیری خواهد داشت که یقیناً 

اجرایی می شود. 


